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Abstract (en)
[origin: US2022009741A1] The invention relates to a cutter for self-adhesive linerless endless tape labels, said cutter comprising a transport roller,
which is rotatable about an axis of rotation, and a blade unit that comprises a blade carriage, which is linearly travelable in parallel with the axis of
rotation of the transport roller, and a cutting blade that is rotationally fixedly held at the blade carriage and that is directed in the direction toward the
transport roller, wherein the endless tape labels can be led between the transport roller and the blade unit. The blade unit comprises a blade holder
that forms an assembly with the cutting blade, in which assembly the cutting blade projects with a fixed overhang over the blade holder, with the
assembly being displaceably fastened to the blade carriage and a spring device, in particular a compression spring, being provided that preloads the
assembly into an extended position.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Abschneider für selbstklebende trägerlose Endlosband-Etiketten, mit einer um eine Drehachse drehbaren Transportrolle
und einer Messereinheit, die einen parallel zu der Drehachse der Transportrolle linear verfahrbaren Messerschlitten und ein drehfest an dem
Messerschlitten gehaltenes, in Richtung auf die Transportrolle zu gerichtetes Schneidemesser umfasst, wobei die Endlosband-Etiketten zwischen
der Transportrolle und der Messereinheit hindurchführbar sind. Die Messereinheit umfasst einen Messerhalter, der mit dem Schneidemesser eine
Baueinheit bildet, bei der das Schneidemesser mit einem festen Überstand über den Messerhalter vorsteht, wobei die Baueinheit verschiebbar an
dem Messerschlitten befestigt ist und eine Federeinrichtung, insbesondere eine Druckfeder, vorgesehen ist, die die Baueinheit in eine ausgefahrene
Position vorspannt.
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